
PROTOKÓŁ Nr XXXII/2014

z obrad XXXII SESJI RADY GMINY KOŁBIEL

z dnia 27 czerwca 2014 r.

Otwarcia obrad XXXII Sesji Rady Gminy Kołbiel dokonał o godzinie 16 Przewodniczący
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy
12 Radnych na stan ogółem 15-tu, stanowi to kworum przy którym Rada może obradować
i podejmować prawomocne uchwały.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- Wójt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastępca Wójta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Dyrektor Gminnego Zespołu

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół - Pani Bożena Wilczek,
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej w Kołbieli - Pani Jolanta Zduńczyk,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Przewodnicząca Zespołu

Interdyscyplinarnego - Pani Edyta Kubajek,
- Dyrektor Szkoły Podstawowej

w Kołbieli - Pani Agata Michalczyk,
- Dyrektor Szkoły Podstawowej

w Człekówce - Pani Małgorzat Szostak,
- Dyrektor Szkoły Podstawowej

w Kątach - Pani Renta Rosłoniec,
- Dyrektor Gminnego Przedszkola

w Kołbieli - Pani Agnieszka Dziedzic,
- Radny Rady Powiatu Otwockiego - Pan Grzegorz Michalczyk,
- sołtysi według załączonej listy oraz mieszkańcy.

Przewodniczący powitał przybyłych i przedstawił proponowany porządek obrad.

Proponowany porządek obrad

1 . Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI Sesji Rady Gminy Kołbiel.
4. Sprawozdanie z realizacji na terenie gminy Kołbiel zadań z zakresu wspierania

rodziny za 2013 r.
5. Sprawozdanie z d/iałalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Kobicli

za 2013 r.
6. Rozpatrzenie i przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2013:
a) przedstawienie przez Wójta Gminy sprawozdania z wykonania budżetu

i sprawozdania finansowego za rok 2013,
b) zapoznanie Rady Gminy z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie

sprawozdania Wójta Gminy z wykonaniu budżetu za rok 2013,
c) wysłuchanie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu za rok 2013 - wniosek
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w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy,
d) zapoznanie Rady Gminy z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie

wniosku Komisji Rewizyjnej.
7. Dyskusja.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

- rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania
budżetu Gminy za rok 2013;

- udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy za rok 2013;
- przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Kołbiel;
- zmian w budżecie Gminy na rok 2014;
- zmian w Uchwale Nr XXVII/183/2013 Rady Gminy Kołbiel z dnia 30 grudnia 2013 r.

dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2014-2018;
- ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane pr/ez przedszkole publiczne

w Kołbieli i oddziały przedszkolne funkcjonujące w szkołach podstawowych Gminy
Kołbiel;

- zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie
nowych miejsc pracy.

9. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
11. Zamkniecie obrad.

Przewodniczący zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad.
Propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod porządek obrad.
Za głosowało 12 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Porządek obrad został przyjęty przy 12 głosach za.

Realizując pkt 3 porządku obrad Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie
protokołu / obrad XXXI Sesji.

Poinformował, że protokół był wyłożony w biurze rady i nie zgłoszono do nich uwag.
Zapytał czy radni chcą j c zgłosić. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad XXXI Sesji Rady Gminy
Kołbiel.
Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, głosów pr/eciw nic było, głosów
wstrzymujących się - nie było. Protokół z obrad XXXI Sesji Rady Gminy Kołbiel został
przyjęty przy 12 głosach za.

Pkt 4 porządku obrad Sprawozdanie z realizacji na terenie gminy Kołbiel zadań
z zakresu wspierania rodziny za 2013 r. ( Załącznik nr l do protokołu)

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zduńczyk podziękowała instytucjom i organizacjom
za przekazane do sprawozdania informacje.



Realizując pkt 5 porządku obrad Pani Edyta Kubajek pr/edstawila Sprawozdanie
z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Kobieli za 2013 r,, które
stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Radny Pan Aleksander Lorens zapytał z czego wynika rozbieżność w liczbie założonych
niebieskich kart, która w Sprawozdaniu dotyczącym wspierania rodziny wyniosła 9 na 31
grudnia a w Sprawozdaniu z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego wyniosła 8.

Kierownik GOPS Pani Jolanta Zduńczyk odpowiadając radnemu Lorens stwierdziła, że jedna
z kart założona pod koniec roku nie została prawdopodobnie przekazana Zespołowi
Interdyscyplinarnemu.

Realizując pkt 6a porządku obrad Wójta Gminy przedstawił sprawozdania z wykonania
budżetu i sprawozdanie finansowe za rok 2013.

Wójt Gminy Pan Adam Budyta prezentując wykonanie roczne budżetu za 2013 rok
przedstawił kwotowe i procentowe wykonanie wydatków i dochodów, /wrócił uwagę, że
17% wydatków budżetowych wyniosły wydatki na fundusz sołecki. Przytoczył kwoty
dochodów za odprowadzanie ścieków i sprzedaż wody, z tytułu podatków i opłat i udziałów
w podatkach dochodowych. Zwrócił uwagę na rozpiętość tematyczną wydatków
budżetowych gminy obejmujących m.in. funkcjonowanie oczyszczalni ścieków, stacji
uzdatniania wody, kanalizacji, remonty, budowy dróg i ich odśnieżanie, sprawy obronności i
bezpieczeństwa, działalność urzędu, bibliotek, zakładu opieki zdrowotnej, wywozu śmieci,
oświetlenia ulicznego, sportu, działalności zespołów folklorystycznych, świetlic i funduszu
sołeckiego. Przedstawił 22 zadania inwestycyjne. Zwrócił uwagę na niskie zadłużenie Gminy,
które wynosi 14,7 % dochodów przy dopuszczalnym progu 60 %, które jest jednym
z najniższych w powiecie otwockim (niższe tylko w Gminie Sobienie Jeziory) i okolicy oraz
na zmniejszeniu się w ciągu roku kwoty deficytu.
Podziękował wszystkim za dobrą realizację budżetu. Podziękował Zastępcy Wójta, Skarbnik,
pracownikom urzędu gminy, kierownikom podległych jednostek i radnym za mądre decyzje.
sołtysom za wsparcie i wszystkim którzy przyczynili się do realizacji budżetu. Wyraził
nadzieję, że mieszkańcy uznają wydalki budżetowe jako celowe i gospodarne oraz że ocena
wykonania budżetu przez Radę Gminy Kołbiel będzie pozytywna.

Realizując pkt 6b porządku obrad Przewodniczący Rady przedstawił opinię Regionalnej
Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania Wójta Gminy z wykonaniu budżetu za
rok 2013.

Realizując pkt 6c porządku obrad Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof
Czajka przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu za rok 2013
wniosek w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy.

Realizując pkt 6d porządku obrad Przewodniczący Rady przedstawił opinię
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej.

Realizując pkt 7 porządku obrad Przewodniczący Rady zarządził dyskusję na temat
wykonania budżetu za 2013 r.

Przewodniczący Rady Pan Waldemar Kloch stwierdził, że opinia Komisji Rewizyjnej i opinie
Regionalnej Izby Obrachunkowej są pozytywne. Stwierdził, że organy gminy starają się
w sposób gospodarny wydatkować środki, optymalnie dla wszystkich mieszkańców gminy.
Zwrócił uwagę, że czteroletnią gospodarkę budżetową gminy ocenią w tym roku wyborcy.



Ucali/ując pkt.8 porządku obrad przystąpiono do podjęcia uchwał.

Przewodniczący odczytał uchwale Nr XXXII/214/2014 w sprawie: rozpatrzenia
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy
za rok 2013.

Przewodniczący Rady Pan Waldemar Kloch zapytał czy radni chcieliby zabrać głos
w sprawie projektu uchwały. Żaden z radnych nie zabrał głosu.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXII/214 /2014 w sprawie:
rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania
budżetu Gminy za rok 2013.
Za głosowało 12 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXXII/214/2014 /ostała przyjęta przy 12 głosach za.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Małgorzata Dróżdż odczytał uchwałę Nr XXXII/215/2014
w sprawie: udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy za rok 2013 .

Przewodniczący Rady Pan Waldemar Kloch zapytał czy radni chcieliby zabrać głos
w sprawie projektu uchwały. Żaden z radnych nic zabrał głosu.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXII/215/2014 w sprawie:
udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy za rok 2013.
Za głosowało 12 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXX1I/215 72014 została przyjęta przy 12 głosach za.

Wójt Gminy Pan Adam Budyta podziękował za udzielone absolutorium. Stwierdził,
że wykonany budżet był realizowany wspólnie. Stwierdził, że przyjęta uchwała jest dla niego
motywacją do dalszego działania.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXXI1/216/2014
w sprawie: przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy KołbicI .

Przewodniczący Rady Pan Waldemar Kloch zapytał czy radni chcieliby zabrać głos
w sprawie projektu uchwały. Żaden z radnych nie zabrał głosu.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXII/21 /2014 w sprawie:
przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Kołbiel .
Za głosowało 12 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się -nie było.
Uchwała Nr XXXll/216/2014 została przyj eta przy 12 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXXII/216/2014 w sprawie: zmian w budżecie Gminy
na rok 2014.

Uzasadnienie do uchwały Przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska,
Zwróciła uwagę, że na skutek wyroku sądowego konieczne jest zabezpieczenie środków na
oświetlenie ronda na drodze krajowej nr 17. Podkreśliła, że przez 3 lata tej kadencji nie
zdarzyło się aby na jednej sesji powiększyć budżet o 1 0 % t a k j a k w przypadku tej sesji gdzie
zwiększono dochody w wysokości ponad 2 min zł.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.
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Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXII/216/2014 w sprawie:
zmian w budżecie Gminy na rok 2014.
Za głosowało 12 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXXI1/216/2014 została przyj eta przy 12 głosach za.

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Małgorzata Dróżdż odczytała uchwałę Nr XXXII/217/2014
w sprawie: zmian w Uchwale Nr XXVII/183/2013 Rady Gminy Kolbie! z dnia 30 grudnia
2013 r. dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2014-2018.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXIl/217/2014 w sprawie: zmian w
Uchwale Nr XXVII/183/2013 Rady Gminy Kołbiel z dnia 30 grudnia 2013 r. dotyczącej
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2014-2018.
Za głosowało 12 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXXII/217/2014 została przyjęta przy 12 głosach /a.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urhaniak odczytał uchwałę Nr XXXII/218/2014,
w sprawie: ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne
w Kołbieli i oddziały przedszkolne funkcjonujące w szkołach podstawowych Gminy Kołbiel.

Dyrektor GZEAS Pani Bożena Wilczek przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Stwierdziła,
że uchwala reguluje pobieranie opłat za godziny ponad 5godzin podstawy programowej
w przedszkolu. Zwróciła uwagę, że zgodnie z ustawą o systemie oświaly wysokość
przedmiotowej opłaty od dnia l września 2013 r. wynosi l zł za l godzinę.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXI 1/218/2014, w sprawie:
ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne
w Kołbieli i oddziały przedszkolne funkcjonujące w szkołach podstawowych Gminy Kołbiel.
Za głosowało 12 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała N r XXXII/218/2014 została przyj eta przy 12 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXXII/219/2014 w sprawie:
zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie nowych
miejsc pracy.

Wójt Gminy Pan Adam Budyta przedstawiając uzasadnienie do uchwały stwierdził, że Gmina
Kołbiel zdecydowała się wyjść z propozycją dla przedsiębiorców, która ma na celu
stworzenie nowych miejsc pracy. Poinformował, że od ilości zatrudnionych osób zależy okres
zwolnienia z opodatkowania przez gminę. Podkreślił, że nie wiadomo jak w praktyce zadziała
wprowadzenie uchwały, ale postara się nagłośnić jej przyjęcie w mediach. Zwrócił uwagę, że
przyjęcie ponad 2 min zł dochodów w zmianach w bud/ecie proponowanych na bieżącą sesję
uzmysławia jak ważne jest posiadanie przedsiębiorców na terytorium gminy. Zwrócił uwagę,
że przeniesienie siedziby Zakładów Piekarskich „Oskroba" na teren Gminy Kołbiel
poprzedziły kilkuletnie zabiegi. Stwierdził, że nic zna okolicznych gmin, które



podejmowałyby podobne do Gminy Kołbiel działania. Podkreślił, że warto robić wszystko w
kierunku ściągnięcia na swoje terytorium nowych przedsiębiorstw.

Przewodniczący Rady Pan Waldemar Kloch stwierdził, że projekt uchwały był dyskutowany
przez radnych, którzy wybrali ich zdaniem optymalny wariant zwolnień. Zwrócił uwagę,
że projekt został zaopiniowany przez UOKIK. Stwierdził, że pomoc publiczna musi zawierać
się w pewnych ramach aby nie zaburzać konkurencji stąd taki a nie inny wygląd projektu
uchwały.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXXI1/219/2014 w sprawie:
zwolnienia z podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis na tworzenie nowych
miejsc pracy.
Za głosowało 12 radnych, głosów przeciw - nie było, głosów wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXXII/219/2014 została przyj eta przy 12 głosach za.

Pkt 9 i 10 porządku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi
na /apytania i interpelacje.

Radny Pan Krzysztof Czajka podziękował Wójtowi Gminy i Dyrektorowi Zarządu Dróg
Powiatowych Panu Flaczkowi za to, że po 2 dniach od rozmowy z nimi dziury na drodze
powiatowej w Sępochowie zostały załatane. Zwrócił uwagę, że radni powiatowi nie mają
chyba wielkiego wpływu na Zarząd Dróg Powiatowych, nie umieją wyegzekwować
załatwienia problemów zgłaszanych wielokrotnie na sesjach, tymczasem zbliżają się wybory.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak zapytał kto będzie finansował oświetlenie i konserwację
ronda oraz czy oświetlenie zostanie uruchomione. Zapytał Radnego Powiatu Otwockiego
Pana Michalczyka czy czytał artykuł zamieszczony w gazecie powiatowej AS PIK, w którym
przytoczono deklaracje Wicestarosty Pana Pszonki dotyczące dróg powiatowych np.
przebudowy drogi Gadka - Radachówka. Zapytał czy 300 m nakładki asfaltowej w Sufczynie
jest tym deklarowanym zadaniem. Zwrócił uwagę, że kontakty z Dyrektorem Zarządu Dróg
Powiatowych są irytujące.

Wójt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadając Radnemu Panu Urbaniak poinformował,
że teraz Gmina jest gotować pokryć koszty oświetlenia ronda, które teraz nie jest oświetlane.
Zadeklarował uruchomienie oświetlenia przy jednoczesnej niechęci do finansowania jego
konserwacji.

Radny Powiatu Otwockiego Pan Grzegorz Michalczyk odpowiadając Radnemu Czajka
stwierdził, że jego wystąpienie ma faktycznie związek z kampanią wyborczą i nie byłoby
skierowane do Radnej Bartnickicj. Poinformował, że przekazuje uwagi do Zarządu Dróg
Powiatowych nie tylko z Gminy Kołbiel ale i Osiecka i Sobień Jezior. Zwrócił uwagę, że
radnych powiatowych należy rozliczać z tego jak głosują. Stwierdził, że prace wykonywane
na drogach powiatowych są często niezadawalające pod względem technicznym, co wynika z
braku pieniędzy. Poinformował, że zdaniem Wicestarosty Pana Pszonki, że dzięki Zarządowi
Dróg Powiatowych utrzymanie dróg jest tańsze. Odpowiadając Radnemu Urbaniak stwierdził,
że jest przekonany, iż wie on jako wieloletni radny gminny na czym polega zadanie nazwane
w budżecie przebudową drogi. Stwierdził, że jego zdaniem budowanie nakładek to często
wyrzucanie pieniędzy w błoto np. droga powiatowa tzw. gozdowska remontowana jest przez
lata poprzez kładzenie nakładki o grubości 6-8 cm i obecnie trzeba ją remontować na odcinku
od Celestynowa. Odnośnie drogi powiatowej w Gadce stwierdził, że był zwolennikiem
położenia na niej nakładki od drogi krajowej nr 17, a Radny Urbaniak od Sufczyna.
Stwierdził, że Powiat wykonał w ramach wspólnego zadania z Gminą estetyczny odcinek



drogi Kołbiel- Wola Sufczyńska- Sufczyn wzdłuż cmentarza w Kołbieli oraz iż ma nadzieję,
że element tego samego zadania chodnik na ulicy Rynek w Kołbieli zostanie zakończony w
tym roku.

Sołtys Sołectwa Sufczyn Pan Stanisław Piętka zgłosił, że Zarząd Dróg Powiatowych zasklepił
przepust po przebudowie drogi i minęły 2 tygodnie od skończenia pracy. Odnośnie placów
zabaw stwierdził, że komisja która wydawała zalecania dotyczące tych miejsc powinna zająć
się zbadaniem stanu technicznego urządzeń po kilku latach ich użytkowania. Poinformował,
że mieszkańcy Sufczyna wymienili na swoim placu zabaw belkę od huśtawki. Poinformował
w kwestii zbierania śmieci za budynkiem byłej zlewni mleka odbyło się wspólne sprzątanie
mieszkańców z pracownikami MARKABU z pomocą Kierownika Parola, który ustawił 3
kosze. Zgłosił problem, że zebranych z powyższego miejsca śmieci nie są odbierane. Zwrócił
uwagę, że zgłaszał sprawę firmie EKO SAM, której przedstawiciele stwierdzili, że nie mają
wytycznych w tym zakresie. Wyraził przekonanie, że 50 % odpadów zbieranych za byłą
zlewnią jest sortowanych.

Wici/7 Gminy Pan Adam Budyta odpowiadając Sołtysowi Piętka stwierdził, że place zabaw są
wizytowane 2 razy do roku i posiadają dokumentację nadzoru budowlanego. Podkreślił, że po
pierwsze podczas wizytacji palców zabaw sprawdzany jest stan techniczny urządzeń, później
dopiero dbałość o plac zabaw np. koszenie trawy. Poprosił o zgłaszanie jeśli urządzenia na
palcu zabaw są widocznie zniszczone. Stwierdził, że w takim przypadku Gmina zakupi
element lub całe urządzenie z atestem. Stwierdził, że zgłaszany przez Radnego Tkacz pomysł
przekazywania sołectwom w formie pisemnej umowy placu zabaw jest dobry gdyż
spowodowałby większą świadomość mieszkańców, że są za nie odpowiedzialni. Wyraził
radość, że ustawienie koszy na terenie za zlewnią się przyjęło. Poprosił o wystawianie
zebranych odpadów w workach.

Kierownik Gospodarki Komunalnej Pan Zbigniew Parol poinformował, że pracownicy gminy
co poniedziałek zabierają odpady z placów zabaw i te z Sufczyna też zabiorą.

Radny Powiatowy Pan Grzegorz Michalczyk z okazji zakończenia roku szkolnego złożył
życzenia wszystkim nauczycielom na ręce Pań Dyrektor. Wyraził uznanie za realizację przez
nie zadań oświatowych mimo braku środków.

Radny Pan Dominik Dąbrowski zapytał co wynikło w sprawie boisk przyszkolnego po
spotkaniu w jego sprawie w ostatnią środę.

Wójt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadając Radnemu Dąbrowskiemu poinformował,
że w spotkaniu dotyczącym funkcjonowania boiska uczestniczyli Dyrektor Szkoły
Podstawowej w Kołbieli, Gimnazjum, Dyrektor GZEAS, Państwo Gałązka, Pani
Klementewicz. Stwierdził, że ustalono iż zamontowany zostanie jeszcze jeden kawałek siatki
aby zminimalizować wpadanie piłki na podwórka. Poinformował, że Pani Klementewicz jako
sąsiadka nie zgłasza pretensji do funkcjonowania boiska, a Pan Gałązka następnego dnia po
spotkaniu poprosił Dyrektor GZFAS o zainstalowanie siatki nad całym boiskiem. Stwierdził,
że właściciele wiedzieli jaką nieruchomość kupują.
Poprosił sołtysów o zabranie ogłoszeń o Debacie Społecznej z udziałem Komendanta
Powiatowego Policji w Otwocku dotyczącej bezpieczeństwa, ich wywieszenie i uczestnictwo
samych sołtysów w debacie.
Poinformował, że od 15 lipca rozpoczną się prace nad budową kanalizacji w Borkowie,
Poinformował, że w szkoleniu dotyczącym funduszu sołeckiego uczestniczyło jedynie 16
sołtysów. Poprosił o solidne opracowanie wniosków o środki z funduszu sołeckiego na 2015
rok. Zaoferował pomoc w przygotowaniu wniosków o środki z funduszu sołeckiego. Zwrócił
uwagę, że dzięki zaangażowaniu organów sołectw i mieszkańców udało się zrealizować
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wiele pozytywnych przedsięwzięć. Poprosił o terminowe składanie wniosków i nie czekanie
z zebraniami wiejskim do końca września.
Poinformował, że wygasi Plan Rozwoju Lokalnego z tego względu poprosił sołtysów
o uchwalanie na zebraniach wiejskich wniosków do nowego Planu na lata 2015-2020 np. przy
okazji uchwalania wniosków o środki z funduszu sołeckiego.

Radny Pan Aleksander Lorens stwierdził, że nie wie skąd Radny Michalczyk ma informacje
o braku środków w oświacie , gdyż żadna z Pań Dyrektor nie zgłaszała problemów
finansowych.

Radny Powiatowy Pan Grzegorz Michalczyk odpowiadając Radnemu Lorens stwierdził, że
ogólna sytuacja finansowa w oświacie jest kiepska oraz iż gdyby było inaczej to byłby i inne
hale sportowe i 2 boiska. Stwierdził, że samorządy muszą dopłacać do oświaty i gdyby tego
nie musiały robić znalazłby środki na inwestycje.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady XXXII Sesji Rady
Gminy Kołbiel o godzinie 18 30.

Do protokołu dołączono:

1. Sprawozdanie z realizacji na terenie gminy Kołbiel zadań z zakresu wspierania
rodziny za 2013 r.

2. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Kobieli
za 2013 r.

3. Opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu za rok 2013 - wniosek w sprawie
absolutorium dla Wójta Gminy.

4. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej.

5. Listę obecności radnych.

6. Listę obecności sołtysów.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował:

i r iPaweł Całka


